



Date: 26 April 2016

التاريخ: ٢٦ ابريل ٢٠١٦م

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief - Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات –
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

This is with reference to SCA's Board of Directors' Decision No. (3) of 2000 Concerning The Regulation For Disclosure And Transparency.

بالإشارة إلى قرار مجلس ادارة الهيئة رقم (٣) لسنة ٢٠٠٠ في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية.

Dubai Islamic Bank has attained a Letter of Intent (LOI) from a consortium led by Bank Al Etihad for the acquisition of MESC Investment PSC. DIB currently holds 40% shareholding in MESC via its wholly owned subsidiaries, Petra Limited and Levant One Limited.

قد حصل بنك دبي الإسلامي على خطاب نوايا من مجموعة بنوك يقودها بنك الإتحاد لاستحواذ شركة MESC Investment PSC. والتي يمتلك بنك دبي الإسلامي فيها حالياً ٤٠% من اسهم الشركة عن طريق شركاته الفرعية (بترا ليمتد وليوانت ون ليمتد) والمملوكة بالكامل لبنك دبي الاسلامي .

The LOI sets out the terms and conditions for purchasers to conduct the necessary due diligence and enter into an acquisition agreement for the purchase of MESC which owns 52% shareholding of Jordan Dubai Islamic Bank.

حدد خطاب النوايا الشروط والاحكام للمشتريين وإجراءات الدراسة الواجبة واللازمة لإبرام اتفاقية الاستحواذ لشراء شركة MESC التي تمتلك بدورها ٥٢% من أسهم بنك الأردن دبي الإسلامي.

We will keep you updated on the transaction as we reach the final terms of the sale and purchase agreement.

وسوف نفيديكم بأية تطورات عن الصفقة عند وصولنا إلى الشروط النهائية لاتفاقية البيع والشراء.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

Mohamed Abdulla Al Nahdi
Deputy CEO
Dubai Islamic Bank

محمد عبدالله النهدي
نائب الرئيس التنفيذي
بنك دبي الإسلامي